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Protokół Nr XXXI/2021 

obrad sesji Rady Gminy Piątnica, odbytej w dniu 28 czerwca 2021 r.  w lokalu Gminnego  

Ośrodka Kultury w Piątnicy, przy ul. Szkolna 25. 

 

Obrady sesji rozpoczęto o godzinie 840 a zakończono o godzinie 1137. 

Informację o terminie,  miejscu sesji oraz porządku obrad podano do wiadomości publicznej poprzez 

wywieszenie obwieszczenia na tablicy ogłoszeń w Urzędzie Gminy i umieszczenie w BIP Urzędu 

Gminy Piątnica. 

Głosowanie imienne na sesji przeprowadzono za pomocą urządzenia do głosowania. 

Radni łącznie z informacją o sesji otrzymali projekty uchwał oraz pozostałe dokumenty stanowiące 

przedmiot obrad. 

Obradom przewodniczył Pan Krzysztof Weber - Przewodniczący Rady Gminy Piątnica. 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że w związku z panującą epidemią koronawirusa  prosi 

o zachowanie bezpiecznego dystansu  między osobami uczestniczącymi w sesji oraz nie zmienianie 

wyznaczonych miejsc. Stwierdził, iż sesja Rady Gminy Piątnica  transmitowana jest na żywo. Osoby 

uczestniczące w sesji muszą mieć świadomość, że ich wizerunek zostanie upubliczniony. Klauzula 

informacyjna w tej sprawie znajduje się na drzwiach wejściowych na salę obrad. 
Następnie podziękował  Pani Dyrektor Gminnego Ośrodka Kultury  w Piątnicy za przygotowanie sali 

na sesję.  

Na podstawie listy obecności Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że w sesji uczestniczy 12 radnych 

na ogólną liczbę 15.  W związku z tym  stwierdził prawomocność obrad. W trakcie obrad przybyli na 

sesję następujący radni: Zduńczyk Piotr i Florczyk Tomasz, co zostanie uwidocznione zapisem 

w protokole. 

Powitał przybyłych na sesję radnych oraz gości zaproszonych. 

Radni Rady Gminy obecni na sesji: 

1. Domitrz Urszula 

2. Dymek Andrzej 

3. Dąbrowski Adam Robert 

4. Florczyk Tomasz 

5. Komorowska Agnieszka Alicja 

6. Konopko Marek 

7. Kopczewski Jan 

8. Mroczkowski Sławomir 

9. Pokropowicz Jarosław 

10. Sobuta Marcin 

11. Śmiarowski Karol    

12. Świderski Andrzej 

13. Weber Krzysztof 

14. Zduńczyk  Piotr 

 

Radni nieobecni na sesji: 

      1.Chaberek Karolina 

 

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

1. Wierzbowski Artur                                  Wójt Gminy Piątnica 

2. Bieńczyk Bogdan                                    Zastępca Wójta Gminy Piątnica 

3. Sobczyńska-Wanke Barbara                   Sekretarz Gminy Piątnica 

4. Chilińska Katarzyna                                Skarbnik Gminy Piątnica 



2 

 

5. Grabias Kazimierz                                   Radca Prawny w Urzędzie Gminy Piątnica 

6. Krajewska Małgorzata                             Naczelnik Wydziału w Urzędzie Gminy  Piątnica 

7. Zagroba Lubiecka Justyna                       Inspektor w Wydziale Gospodarki Przestrzennej i Terenowej 

  w Urzędzie Gminy Piątnica 

8. Duda Bożena                                            Inspektor do obsługi Rady Gminy w Urzędzie Gminy 

                                                                      Piątnica 

9. sołtysi sołectw:                                         Czarnocin, Dobrzyjałowo, Kobylin, Kownaty, Nowe 

                                                                      Krzewo, Pęza, Rządkowo. 

Listy obecności w załączeniu do oryginału protokołu.  

 

Ad. 1. 

       Pan Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z artykułem 20 ustęp 1a ustawy 

o samorządzie gminnym  zmiany w porządku obrad  rada  może wprowadzić bezwzględną większością 

głosów ustawowego składu rady. 

Zapytał, czy  radni mają uwagi i wnioski do zaproponowanego porządku obrad? 

Radni nie zgłosili uwag  do zaproponowanego porządku obrad. 

Następnie Pan Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad przyjęciem porządku obrad sesji.  

Zbiorcze wyniki imiennego głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 12. Głosowało 

„ZA” - 12 radnych:  Weber Krzysztof, Mroczkowski Sławomir, Śmiarowski Karol,  Dąbrowski Adam 

Robert,  Domitrz Urszula, Dymek Andrzej,Konopko Marek, Komorowska Agnieszka Alicja, 

Kopczewski Jan, Pokropowicz Jarosław, Sobuta Marcin, Świderski Andrzej. Głosowało „PRZECIW”  - 

0,  „WSTRZYMAŁO  się” - 0. 

Wykaz imiennego głosowania w załączeniu do oryginału protokołu z obrad.    

Stwierdził, że Rada Gminy  jednogłośnie  przyjęła porządek dzienny obrad o treści  przedstawionej 

Państwu i przesłanej na pocztę i w dokumentach. 

 

Porządek obrad sesji: 

1. Otwarcie sesji i przyjęcie porządku obrad. 

2. Informacja o podpisaniu protokołu  Nr XXIX/2021 i Nr XXX/2021 obrad sesji. 

3. Informacja o pracy wójta między sesjami. 

4. Raport o stanie  Gminy Piątnica za rok 2020 

    1) przedstawienie raportu przez Wójta Gminy Piątnica; 

    2) debata nad raportem; 

    3) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Piątnica wotum zaufania. 

5. Zapoznanie ze sprawozdaniami dotyczącymi umorzonych należności oraz udzielonych  ulg  

   w 2020 roku  mających charakter cywilnoprawny przypadających gminie Piątnica, jak  również  

   jednostkom podległym. 

6. Rozpatrzenie i zatwierdzenie  sprawozdania finansowego Gminy Piątnica 

oraz sprawozdania    z wykonania  budżetu Gminy Piątnica  za 2020 r. wraz z informacją o stanie 

mienia     komunalnego na dzień 31 grudnia 2020 r. oraz udzielenie Wójtowi Gminy   Piątnica 

    absolutorium  z  tytułu wykonania     budżetu Gminy Piątnica za 2020 rok 

    1) wystąpienie Wójta Gminy Piątnica i przedstawienie sprawozdania finansowego  gminy Piątnica  

         oraz sprawozdania   z  wykonania budżetu  gminy  za 2020 r. wraz z informacją o stanie mienia 

         komunalnego na dzień 31 grudnia 2020 r.; 

    2) przedstawienie opinii stałych komisji Rady Gminy Piątnica w sprawie sprawozdania 

        finansowego wraz  ze sprawozdaniem z  wykonania  budżetu  gminy za rok  2020; 

    3) przedstawienie  wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Piątnica o  udzielenie Wójtowi 

        Gminy  Piątnica absolutorium z  tytułu wykonania  budżetu Gminy Piątnica za 2020 rok; 

    4) przedstawienie uchwały Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w  Białymstoku: 
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        a) Nr II-00321-72/2021 z  dnia 15 kwietnia  2021 r. w sprawie wyrażenia opinii 

 o przedłożonym przez Wójta Gminy Piątnica  sprawozdaniu z wykonania budżetu   gminy 

            za 2020  rok; 

        b) Nr RIO.II-00322-106/2021  z  dnia 10czerwca 2021 r. w sprawie wyrażenia opinii 

            o przedłożonym   przez    Komisję Rewizyjną Rady Gminy Piątnica wniosku o udzielenie 

            Wójtowi absolutorium  za 2020 r; 

    5) dyskusja; 

    6) podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

  z wykonania budżetu gminy Piątnica  za 2020 rok; 

    7) podjęcie uchwały w sprawie  udzielenia Wójtowi Gminy Piątnica absolutorium z tytułu 

 wykonania budżetu Gminy Piątnica  za 2020 rok. 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawie: 

    1) udzielenia pomocy Finansowej Powiatowi Łomżyńskiemu; 

    2) udzielenia pomocy Finansowej Powiatowi Łomżyńskiemu; 

    3) zasad i trybu korzystania z gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej oraz 

sposobu opłat za ich  wykorzystywanie; 

    4) zmian w budżecie Gminy; 

    5) określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Piątnica za rok szkolny 2021/2022. 

8. Rozpatrzenie petycji z dnia 13 kwietnia  2021 r. mieszkańca wsi Piątnica Poduchowna i podjęcie 

     uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji. 

9. Rozpatrzenie petycji z dnia 20 maja 2021 r. Rodziców dzieci uczęszczających do Szkoły 

    Podstawowej Piątnicy i podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji organowi  właściwemu.  

10. Rozpatrzenia skargi na działania Wójta Gminy Piątnica i podjęcie uchwały w sprawie 

      przekazania według właściwości skargi mieszkańca Gminy Piątnica . 

11. Przyjęcie protokołu nr 13/2021 z czynności kontrolnych Komisji Rewizyjnej Rady Gminy 

      Piątnica przeprowadzonych  w  dniu 14maja 2021 r.  

12. Przyjęcie protokołu Nr 3/2021 kontroli przeprowadzonej przez Komisję Rolnictwa i Spraw 

 Lokalnych Rady Gminy Piątnica.  

13. Informacja z działalności  Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Piątnica za 2020 

 rok. 

14. Sprawozdanie z działalności Centrum Usług Samorządowych w Piątnicy za 2020 rok. 

15. Zapoznanie z pismem, które wpłynęło do Rady Gminy Piątnica. 

16. Wolne wnioski i informacje.   

17. Zamknięcie obrad. 

 

        W tym punkcie Pan Przewodniczący Rady poinformował Państwa Radnych, że podpisał  protokół 

Nr  XXIX/2021  z dnia 7maja 2021 r. i protokół  Nr XXX/2021 z dnia 21 czerwca 2021 r. oraz 

o możliwości zgłoszenia wniosku o sprostowanie  lub uzupełnienie protokołu. 

Radni nie zgłosili uwag do treści  protokołów. 

Ad. 3. 

      Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że przechodzimy do realizacji punktu trzeciego porządku 

obrad i zwrócił się do pana Wójta, aby przedstawił informację o pracy Wójta  Gminy Piątnica między 

sesjami. 

Następnie Pan Wójt przedstawił informację o pracy Wójta  Gminy Piątnica między sesjami w okresie 

od 30kwietnia do 23czerwca 2021 r.  (informacja w załączeniu do oryginału protokołu).Wystąpienie 

Pana Wójta - transmisja obrad XXXI sesji z dn. 28.06.2021 r.  opublikowana w BIP UG Piątnica 

i na stronie internetowej Gminy Piątnica - nagranie 15:24 - 23:20. 
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Radni nie zgłosili  uwag do informacji o pracy Wójta między sesjami i wobec tego Pan Przewodniczący 

Rady stwierdził, że Rada przyjęła informację o pracy wójta między sesjami do akceptującej 

wiadomości. 

Następnie oznajmił, że zanim przystąpimy do realizacji kolejnych punktów obrad, informuję iż do 

projektów uchwał będących przedmiotem obrad, które w podstawie prawnej zawierają ustawę 

o samorządzie gminnym dodaje się  Dziennik Ustaw z  2021 r. poz. 1038 w związku ze zmianą 

ustawy. 

Ad. 4. 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że w tym punkcie Rada przystępuje do rozpatrzenia raportu 

o stanie  Gminy Piątnica za rok 2020, który zgodnie z art. 28aa ustęp 1 ustawy o samorządzie 

gminnym przedstawił na piśmie Radzie, Gminy Wójt Gminy Piątnica(Raport w załączeniu do oryginału 

do protokołu)i udzielił głosu Panu Wójtowi,  celem przedstawienia raportu.  

Pan Wójt zwrócił się z zapytaniem, czy chcecie Państwo żebym zaprezentował ten raport jeszcze raz, 

bo wszyscy Państwo otrzymali ten raport. Możemy go jeszcze raz przeanalizować, jeżeli jest taka 

potrzeba? 

Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że na sesję przybył radny Piotr Zduńczyk. 

Radni nie zabierali głosu w debacie  nad raportem o stanie Gminy Piątnica za 2020 rok. 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy 

Piątnica wotum zaufania rozpatrzyły stałe Komisje Rady Gminy Piątnica i zwrócił się do  

przewodniczących stałych Komisji o przedstawienie opinii do projektu uchwały. 

 

Opinie kolejno przedłożyli: 

1. Pani Agnieszka Alicja Komorowska – Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej  stwierdziła, że Komisja 

Rewizyjna  na posiedzeniu w dniu 8  czerwca 2021 r. pozytywnie  zaopiniowała pod obrady sesji 

projekt uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Piątnica wotum zaufania. Wyniki głosowania: 

Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 5. Głosy „za”  - 5 radnych: Komorowska Agnieszka 

Alicja,  Domitrz Urszula, Dymek Andrzej, Sobuta Marcin, Świderski Andrzej. Głosy „przeciw” 

i „wstrzymujące się”   - brak. 

2. Pan Jan Kopczewski- Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Spraw Lokalnych poinformował, że 

Komisja Rolnictwa i Spraw Lokalnych  na posiedzeniu w dniu 16 czerwca  2021 r. pozytywnie  

zaopiniowała pod obrady sesji projekt uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Piątnica wotum 

zaufania. Wyniki głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 5. Głosy „za”  - 2 

radnych:  Konopko Marek,  Śmiarowski Karol. Głosy „przeciw” – 1 radny: Dąbrowski Adam Robert. 

Głosy  „wstrzymujące się” – 2 radnych: Kopczewski Jan, Mroczkowski Sławomir. 

3. Pan Piotr Zduńczyk  - Przewodniczący Komisji Budżetu i Spraw Społecznych poinformował, że 

Komisja  Budżetu i Spraw Społecznych  na posiedzeniu w dniu 17 czerwca  2021 r. pozytywnie  

zaopiniowała pod obrady sesji projekt uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Piątnica wotum 

zaufania. Zbiorcze wyniki głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 4 . Głosy „za”  

- 2 radnych: Florczyk Tomasz,  Zduńczyk Piotr. Głosy „przeciw” – brak. Głosy „wstrzymujące się” – 

2 radnych: Chaberek Karolina, Weber Krzysztof.  

Następnie Pan Przewodniczący Rady poinformował, że  zgodnie z art. 28aa ust. 9 ustawy 

o samorządzie gminnym „Uchwałę o udzielenie wójtowi wotum zaufania   rada gminy podejmuje 

bezwzględną większością głosów ustawowego składu rady”. Wobec tego, że ustawowy skład Rady 

Gminy Piątnica wynosi 15 radnych, to bezwzględna większość wynosi 8 radnych. Niepodjęcie 
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uchwały o udzielenie Wójtowi wotum zaufania  jest równoznaczne z podjęciem uchwały o 

nieudzieleniu wójtowi wotum zaufania.  

Dalej zarządził głosowanie nad projektem  uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Piątnica 

wotum zaufania. Zbiorcze wyniki imiennego głosowania. Liczba radnych biorących udział 

w głosowaniu - 13. Głosowało „ZA” - 9 radnych: Śmiarowski Karol, Domitrz Urszula, Dymek 

Andrzej,  Konopko Marek,  Komorowska Agnieszka Alicja, Kopczewski Jan,  Sobuta Marcin, 

Świderski Andrzej, Zduńczyk Piotr. Głosowało „PRZECIW”  - 1radny:Dąbrowski Adam Robert,  

„WSTRZYMAŁO  SIĘ” – 3 radnych: Weber Krzysztof, Mroczkowski Sławomir, Pokropowicz 

Jarosław. 

Wykaz imiennego głosowania w załączeniu do oryginału protokołu z obrad.    

Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy bezwzględną  większością głosów: „za”  - 

9 radnych, „przeciw” – 1 radny, „wstrzymujących się” – 3 radnych  podjęła uchwałę  Nr 

185/XXXI/2021 w sprawie  udzielenia Wójtowi Gminy Piątnica wotum zaufania (uchwała 

w załączeniu do oryginału protokołu). 

Pan Wójt zwracając się do Wysokiej Rady podziękował Państwu Radnym za wotum zaufania 

i jednocześnie wyraził nadzieję, że następne miesiące i lata  naszej współpracy będą tylko lepsze. 

 

Pan Przewodniczący Rady zarządził 10-cio minutową przerwę w obradach. 

Po przerwie Pan Przewodniczący Rady wznowił obrady. 

Ad. 5. 

Pan Przewodniczacy Rady stwierdził, że  tym punkcie porządku obrad Rada zapozna się  

ze sprawozdaniami dotyczącymi umorzonych należności oraz udzielonych  ulg  w 2020 roku  mających 

charakter cywilnoprawny przypadających gminie Piątnica, jak  również jednostkom podległym. 

Informuję, że  powyższe sprawozdania były także przedmiotem posiedzeń  stałych Komisji Rady 

Gminy. 

Pani Skarbnik Gminy przedstawiając sprawozdania stwierdziła, ze jeżeli chodzi u umorzenia należności 

oraz udzielenie ulg, to udzielono tylko jednej osobie w związku z egzekucją prowadzoną przez 

komornika. Należność główna 2 881, 51 zł i odsetki w wysokości 265, 75 zł i dotyczyło to czynszu za 

lokal mieszkalny. 

 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji i nie zgłosili uwag, wobec tego Pan Przewodniczący Rady  

stwierdził, że Rada przyjęła do akceptującej wiadomości sprawozdania. 

Ad.6.  

      Pan Przewodniczący Rady poinformował, że Rada przystępujemy do rozpatrzenia i zatwierdzenia 

 sprawozdania finansowego Gminy Piątnica oraz sprawozdania     z wykonania  budżetu Gminy Piątnica 

 za 2020 r. wraz z informacją o stanie mienia     komunalnego na dzień 31 grudnia 2020 roku  oraz 

udzielenia Wójtowi Gminy Piątnica absolutorium z  tytułu wykonania  budżetu Gminy Piątnica za 2020 

rok. Dokumenty w załączeniu do oryginału protokołu. 

Następnie głos zabrał Pan Wójt, który dokonał multimedialnej prezentacji sprawozdania. Wystąpienie 

Pana Wójta - transmisja obrad XXXI sesji z dn. 28.06.2021 r.  opublikowana w BIP UG Piątnica 

i na stronie internetowej Gminy Piątnica - nagranie 31:52–1:14:44. 

W trakcie prezentacji Pana Wójta na sesję przybył radny Florczyk Tomasz. 

Zgodnie z porządkiem obrad przewodniczący stałych Komisji Rady Gminy Piątnica przedstawili opinie 

Komisji do  wykonania  budżetu  gminy   za rok  2020: 

1/ Pan Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Spraw Lokalnych stwierdził, że Komisja Rolnictwa i Spraw 

Lokalnych  na posiedzeniu w dniu 16 czerwca  2021 r. pozytywnie  zaopiniowała pod obrady sesji 

projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu gminy Piątnica  za  rok2020`. Wyniki głosowania. Liczba radnych biorących 
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udział w głosowaniu - 5. Głosy „za”  - 5 radnych: Dąbrowski Adam Robert, Kopczewski Jan,  Konopko 

Marek, Mroczkowski Sławomir, Śmiarowski Karol. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się” - brak. 

2/ Pan Przewodniczący Komisji Budżetu i Spraw Społecznych poinformował, że Komisja  Budżetu 

i Spraw Społecznych  na posiedzeniu w dniu 17 czerwca  2021 r. pozytywnie  zaopiniowała pod 

obrady sesji projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze 

sprawozdaniem  z wykonania budżetu gminy Piątnica  za 2020 rok. Zbiorcze wyniki głosowania. 

Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 4 . Głosy „za”  - 4 radnych: Chaberek Karolina, 

Florczyk Tomasz,  Zduńczyk Piotr, Weber Krzysztof. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się” nie było.  

3/ Pani Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej przedłożyła pisemną opinię   Komisji Rewizyjnej Rady 

Gminy Piątnica do wykonania budżetu Gminy Piątnica za rok 2020 rok, informując 

że Komisja Rewizyjna wyraziła pozytywną opinię o realizacji budżetu  Gminy Piątnica za 2020 rok 

i postanawia wystąpić z wnioskiem do Rady Gminy Piątnica   o udzielenie Wójtowi Gminy Piątnica 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy Piątnica za  2020 rok. Opinię  Komisja przyjęła 

jednogłośnie. Zbiorcze wyniki głosowania imiennego: Liczba radnych biorących udział w głosowaniu   

- 5. Głosy „za”  - 5 radnych: Komorowska Agnieszka Alicja,  Domitrz Urszula, Dymek 

Andrzej,Sobuta Marcin,  Świderski Andrzej. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się”   - brak. 

Opinia w załączeniu do oryginału protokołu. 

 

Następnie Pani Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej przedstawiła pisemny  wniosek  Komisji 

Rewizyjnej Rady Gminy z dnia  8czerwca 2021 r.  o  udzielenie Wójtowi Gminy Piątnica  

absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy Piątnica za 2020 r., informując, że po rozpatrzeniu 

sprawozdania z wykonania budżetu  Gminy Piątnica za 2020 rok,  sprawozdania finansowego Gminy 

Piątnica za 2020 rok i informacji o stanie mienia komunalnego Gminy Piątnica  na dzień 31 grudnia 

2020 roku oraz po zapoznaniu się z  opinią Regionalnej Izby  Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 

15 kwietnia 2021 r. o przedłożonym przez Wójta Gminy Piątnica sprawozdaniu z wykonania budżetu 

za 2020rok wnioskuje o udzielenie Wójtowi Gminy Piątnica absolutorium z tego tytułu. Wniosek 

Komisja przyjęła jednogłośnie. Zbiorcze wyniki głosowania imiennego:Liczba radnych biorących 

udział w głosowaniu  - 5. Głosy „za”  - 5 radnych: Komorowska Agnieszka Alicja,  Domitrz Urszula, 

Dymek Andrzej,Sobuta Marcin,  Świderski Andrzej. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się”   - brak. 

Wniosek w załączeniu do oryginału protokołu. 

Zgodnie z porządkiem obrad Pan Przewodniczący Rady przedstawił uchwały Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby  Obrachunkowej    w  Białymstoku: 

- Nr II-00321-72/2021 z  dnia 15 kwietnia  2021 r. w sprawie wyrażenia opinii  o przedłożonym przez 

Wójta Gminy Piątnica  sprawozdaniu z wykonania budżetu   gminy za 2020  rok; Nr RIO.II-00322-

106/2021  z  dnia 10 czerwca 2021 r. w sprawie wyrażenia opinii   o przedłożonym   przez    Komisję 

Rewizyjną Rady Gminy Piątnica wniosku o udzielenie  Wójtowi absolutorium  za 2020 r 

Uchwały w załączeniu do oryginału protokołu. 

W dyskusji nad sprawozdaniem finansowym  Gminy Piątnica  i sprawozdaniem  z  wykonania budżetu 

gminy  za 2020 r. oraz wnioskiem Komisji Rewizyjnej o  udzielenie Wójtowi Gminy Piątnica  

absolutorium radni nie zabierali głosu. 

Następnie Pan Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad   projektem uchwały w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy 

Piątnica  za  2020. 

Zbiorcze wyniki imiennego głosowania: Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 14. 

Głosowało „ZA” - 12 radnych: Weber Krzysztof, Mroczkowski Sławomir, Śmiarowski Karol, Domitrz 

Urszula, Dymek Andrzej, Florczyk Tomasz, Konopko Marek,  Komorowska Agnieszka Alicja, 

Pokropowicz Jarosław, Sobuta Marcin, Świderski Andrzej, Zduńczyk Piotr. Głosowało „PRZECIW”  - 

1 radny: Dąbrowski Adam Robert, „WSTRZYMAŁO  się” –1 radny: Kopczewski Jan. 

Wykaz imiennego głosowania w załączeniu do oryginału protokołu z obrad.    
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Pan Przewodniczący Rady  stwierdził, że Rada Gminy  większością głosów: „za” 12 radnych, 

„przeciw” 1 radny, „wstrzymał się” od głosu 1 radny podjęła uchwałę Nr 186/XXXI/2021 w sprawie 

zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy 

Piątnica  za 2020 rok (uchwała w załączeniu do oryginału protokołu). 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że Rada przystępuje do  podjęcia uchwały  w sprawie   

udzielenia Wójtowi Gminy Piątnica absolutorium z tytułu   wykonania budżetu Gminy Piątnica 

za 2020 rok. Projekt uchwały rozpatrzony został  przez stałe Komisje Rady Gminy. 

W związku z powyższym przewodniczący stałych Komisji Rady Gminy Piątnica przedstawili opinie 

do projektu uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Piątnica absolutorium z tytułu   wykonania 

budżetu Gminy Piątnica  za 2020 rok: 

1/ Pani Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej stwierdziła, że Komisja Rewizyjna  na   posiedzeniu 

w dniu 8  czerwca 2021 r. pozytywnie  zaopiniowała pod obrady sesji projekt uchwały w sprawie 

udzielenia Wójtowi Gminy Piątnica absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy Piątnica  za 

2020 rok. Wyniki głosowania: Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 5. Głosy „za”  - 5 

radnych: Komorowska Agnieszka Alicja,  Domitrz Urszula, Dymek Andrzej, Sobuta Marcin, 

Świderski Andrzej. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się”   - brak. 

2/  Pan Przewodniczący Komisji Budżetu i Spraw Społecznych poinformował, że Komisja Budżetu  

i Spraw Społecznych na posiedzeniu w dniu 17 czerwca  2021 r. pozytywnie  zaopiniowała pod obrady 

sesji projekt uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Piątnica absolutorium z tytułu 

  wykonania budżetu Gminy Piątnica  za 2020 rok. Zbiorcze wyniki głosowania. Liczba radnych 

biorących udział w głosowaniu – 4 . Głosy „za”  - 4 radnych: Chaberek Karolina, Florczyk Tomasz,  

Zduńczyk Piotr, Weber Krzysztof. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się” –nie było.  

3/ Pan Przewodniczącego Komisji Rolnictwa i Spraw Lokalnych poinformował, że Komisja Rolnictwa 

i Spraw Lokalnych na posiedzeniu w dniu 16 czerwca  2021 r. pozytywnie  zaopiniowała pod obrady 

sesji projekt uchwały w sprawie udzielenia Wójtowi Gminy Piątnica absolutorium z tytułu  wykonania 

budżetu Gminy Piątnica  za 2020 rok. Wyniki głosowania. Liczba radnych biorących udział 

w głosowaniu - 5. Głosy „za”  - 4 radnych: Kopczewski Jan,  Konopko Marek, Mroczkowski 

Sławomir, Śmiarowski Karol. Głosy „przeciw”  - 1 radny: Dąbrowski Adam Robert. Głosy 

„wstrzymujące się” - brak. 

W dalszej części obrad Pan Przewodniczący Rady poinformował, że zanim przystąpimy do 

głosowania nad wnioskiem Komisji Rewizyjnej Rady  Gminy Piątnica o  udzielenie Wójtowi  Gminy 

Piątnica absolutorium informuję, że zgodnie z art. 28a ust. 2 ustawy o samorządzie gminnym 

„Uchwałę w sprawie absolutorium rada gminy podejmuje bezwzględną większością głosów 

ustawowego składu rady”. Wobec tego, że ustawowy skład Rady Gminy Piątnica wynosi 15 radnych, 

to bezwzględna większość wynosi 8 radnych. 

Następnie Pan Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad  projektem  uchwały w sprawie 

udzielenia Wójtowi Gminy Piątnica absolutorium z   tytułu     wykonania   budżetu Gminy Piątnica 

za 2020 rok,  zgodnie z wnioskiem Komisji Rewizyjnej o udzielenie  absolutorium.  

Zbiorcze wyniki imiennego głosowania: Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 14. 

Głosowało „ZA” - 12 radnych: Weber Krzysztof, Mroczkowski Sławomir, Śmiarowski Karol, Domitrz 

Urszula, Dymek Andrzej, Florczyk Tomasz, Konopko Marek,  Komorowska Agnieszka Alicja, 

Pokropowicz Jarosław,  Sobuta Marcin, Świderski Andrzej, Zduńczyk Piotr. Głosowało „PRZECIW”  

- 1 radny:  Dąbrowski Adam Robert,  „WSTRZYMAŁO  się” – 1 radny: Kopczewski Jan. 

Wykaz imiennego głosowania w załączeniu do oryginału protokołu z obrad.    

Pan Przewodniczący Rady  stwierdził, że Rada Gminy  większością głosów: „za” 12 radnych, 

„przeciw” 1 radny, „wstrzymał się”  1 radny podjęła uchwałę Nr 187/XXXI/2021 w sprawie 

udzielenia Wójtowi Gminy Piątnica absolutorium z   tytułu     wykonania   budżetu Gminy 

Piątnica za 2020 rok(uchwała w załączeniu do oryginału protokołu). 
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Po czym złożył Panu Wójtowi gratulacje w związku z udzielonym absolutorium przez Radę Gminy 

Piątnica. 

Pan Wójt zwracając się do Wysokiej Rady stwierdził, że chciałby serdecznie podziękować. Nie był 

to prosty rok. Wszyscy zdajemy sobie z tego sprawę. Pomimo tego staraliśmy się robić wszystko, żeby 

budżet którym dysponowaliśmy został wykorzystany w sposób taki, żeby zrealizować przynajmniej 

najpotrzebniejsze potrzeby naszych mieszkańców na terenie naszej gminy. Mam nadzieję, że 2021 rok 

będzie obfitował w wiele inwestycji, ale również  będzie również obfitował w to, że nasze nie do 

końca  kontakty pomiędzy Urzędem Gminy, mną a Państwem zostaną jakoś zabliźnione. To co 

powiedziałem wcześniej będziemy razem współpracować na rzecz naszych mieszkańców. Jeszce raz 

Wysoka Rado dziękuję bardzo za absolutorium.  

Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że na prośbę radnych ogłasza przerwę w obradach. 

Po przerwie Pan Przewodniczący Rady wznowił obrady. 

Ad. 7. 1/ 

Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że w tej chwili przystępujemy do rozpatrzenia projektu uchwały 

i podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy Finansowej Powiatowi Łomżyńskiemu. Pomoc 

finansowa  dotyczy opracowania dokumentacji projektowej do zadania  pod nazwą "Przebudowa 

i rozbudowa drogi powiatowej nr 1900B Piątnica - Czarnocin na odc. ok. 3850 m" oraz na podziały 

nieruchomości przewidzianych pod drogę w kwocie 45 000 zł. 

Pani Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 

Przewodniczący stałych Komisji Rady Gminy Piątnica przedstawili opinie Komisji do  projektu 

uchwały. 

1/ Pani Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej stwierdziła, że Komisja Rewizyjna  na   posiedzeniu 

w dniu 8  czerwca 2021 r. pozytywnie  zaopiniowała pod obrady sesji projekt uchwały w sprawie 

udzielenia pomocy Finansowej Powiatowi Łomżyńskiemu. Wyniki głosowania: Liczba radnych 

biorących udział w głosowaniu - 5. Głosy „za”  - 5 radnych: Komorowska Agnieszka Alicja,  Domitrz 

Urszula, Dymek Andrzej, Sobuta Marcin, Świderski Andrzej. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się”   - 

brak. 

2/  Pan Przewodniczący Komisji Budżetu i Spraw Społecznych poinformował, że Komisja Budżetu  

i Spraw Społecznych na posiedzeniu w dniu 17 czerwca  2021 r. pozytywnie  zaopiniowała pod obrady 

sesji projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy Finansowej Powiatowi Łomżyńskiemu. Zbiorcze 

wyniki głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu – 4 . Głosy „za”  - 4 radnych: 

Chaberek Karolina, Florczyk Tomasz,  Zduńczyk Piotr, Weber Krzysztof. Głosy „przeciw” i 

„wstrzymujące się” - brak.  

3/ Pan Przewodniczącego Komisji Rolnictwa i Spraw Lokalnych poinformował, że Komisja Rolnictwa 

i Spraw Lokalnych na posiedzeniu w dniu 16 czerwca  2021 r. pozytywnie  zaopiniowała pod obrady 

sesji projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy Finansowej Powiatowi Łomżyńskiemu. Wyniki 

głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 4. Głosy „za”  - 4 radnych: Dąbrowski 

Adam Robert, Kopczewski Jan,  Mroczkowski Sławomir, Śmiarowski Karol. Głosy „przeciw” 

i „wstrzymujące się” - brak. 

Następnie Pan Przewodniczący Rady zapytał, kiedy się to zacznie dziać w ramach tego porozumienia? 

Czy w tym roku, czy są to działania na przyszły rok? 

Pan Wójt  stwierdził, że w tym roku dokumentacja projektowa. 

Dalej Pan Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad  projektem  uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy Finansowej Powiatowi Łomżyńskiemu. 

Zbiorcze wyniki imiennego głosowania: Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 14. 

Głosowało „ZA” - 14 radnych: Weber Krzysztof, Mroczkowski Sławomir, Śmiarowski Karol, 

Dąbrowski Adam Robert, Domitrz Urszula, Dymek Andrzej, Florczyk Tomasz, Konopko Marek,  
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Komorowska Agnieszka Alicja, Kopczewski Jan, Pokropowicz Jarosław,  Sobuta Marcin, Świderski 

Andrzej, Zduńczyk Piotr. Głosowało „PRZECIW”  - 0,  „WSTRZYMAŁO  się” - 0. 

Wykaz imiennego głosowania w załączeniu do oryginału protokołu z obrad.    

Pan Przewodniczący Rady  stwierdził, że Rada Gminy  jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 

189/XXXI/2021 w sprawie udzielenia pomocy Finansowej Powiatowi Łomżyńskiemu(uchwała w 

załączeniu do oryginału protokołu). 

Ad. 7. 2/ 

Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że realizując porządek obrad Rada rozpatrzy projekt uchwały 

i podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pomocy Finansowej Powiatowi Łomżyńskiemu. Pomoc 

finansowa  dotyczy opracowania dokumentacji projektowej do zadania pod nazwą "Przebudowa 

i rozbudowa drogi powiatowej nr 1934B Drozdowo - Rakowo-Boginie na odc. dł. ok. 4630 m" 

w kwocie 75 000 zł. 

Pani Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 

Przewodniczący stałych Komisji Rady Gminy Piątnica przedstawili opinie Komisji do  projektu 

uchwały. 

1/ Pani Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej stwierdziła, że Komisja Rewizyjna  na   posiedzeniu w dniu 

8  czerwca 2021 r. pozytywnie  zaopiniowała pod obrady sesji projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy Finansowej Powiatowi Łomżyńskiemu. Wyniki głosowania: Liczba radnych biorących udział 

w głosowaniu - 5. Głosy „za”  - 5 radnych: Komorowska Agnieszka Alicja,  Domitrz Urszula, Dymek 

Andrzej, Sobuta Marcin, Świderski Andrzej. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się”   - brak. 

2/  Pan Przewodniczący Komisji Budżetu i Spraw Społecznych poinformował, że Komisja Budżetu  

i Spraw Społecznych na posiedzeniu w dniu 17 czerwca  2021 r. pozytywnie  zaopiniowała pod obrady 

sesji projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy Finansowej Powiatowi Łomżyńskiemu. Zbiorcze 

wyniki głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu – 4 . Głosy „za”  - 4 radnych: 

Chaberek Karolina, Florczyk Tomasz,  Zduńczyk Piotr, Weber Krzysztof. Głosy „przeciw” i 

„wstrzymujące się” - brak.  

3/ Pan Przewodniczącego Komisji Rolnictwa i Spraw Lokalnych poinformował, że Komisja Rolnictwa 

i Spraw Lokalnych na posiedzeniu w dniu 16 czerwca  2021 r. pozytywnie  zaopiniowała pod obrady 

sesji projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy Finansowej Powiatowi Łomżyńskiemu. Wyniki 

głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 4. Głosy „za”  - 4 radnych: Dąbrowski 

Adam Robert, Kopczewski Jan,  Mroczkowski Sławomir, Śmiarowski Karol. Głosy „przeciw” 

i „wstrzymujące się” - brak. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji nad projektem uchwały. 

Wobec powyższego Pan Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad  projektem  uchwały 

w sprawie udzielenia pomocy Finansowej Powiatowi Łomżyńskiemu. 

Zbiorcze wyniki imiennego głosowania: Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 14. 

Głosowało „ZA” - 14 radnych: Weber Krzysztof, Mroczkowski Sławomir, Śmiarowski Karol, 

Dąbrowski Adam Robert, Domitrz Urszula, Dymek Andrzej, Florczyk Tomasz, Konopko Marek,  

Komorowska Agnieszka Alicja, Kopczewski Jan, Pokropowicz Jarosław,  Sobuta Marcin, Świderski 

Andrzej, Zduńczyk Piotr. Głosowało „PRZECIW”  - 0,  „WSTRZYMAŁO  się” - 0. 

Wykaz imiennego głosowania w załączeniu do oryginału protokołu z obrad.    

Pan Przewodniczący Rady  stwierdził, że Rada Gminy  jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 

189/XXXI/2021 w sprawie udzielenia pomocy Finansowej Powiatowi Łomżyńskiemu(uchwała 

w załączeniu do oryginału protokołu). 
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Ad. 7. 3/ 

Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że w tej chwili przystępujemy do rozpatrzenia projektu uchwały 

i podjęcia uchwały w sprawie zasad i trybu korzystania z gminnych obiektów i urządzeń użyteczności 

publicznej oraz  sposobu opłat za ich  wykorzystywanie. 

Pani Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 

Przewodniczący stałych Komisji Rady Gminy Piątnica przedstawili opinie Komisji do  projektu 

uchwały. 

1/ Pani Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej stwierdziła, że Komisja Rewizyjna  na   posiedzeniu w dniu 

8  czerwca 2021 r. pozytywnie  zaopiniowała pod obrady sesji projekt uchwały w sprawie zasad i trybu 

korzystania z gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej oraz  sposobu opłat za ich  

wykorzystywanie. Wyniki głosowania: Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 5. Głosy „za”  - 

5 radnych: Komorowska Agnieszka Alicja,  Domitrz Urszula, Dymek Andrzej, Sobuta Marcin, 

Świderski Andrzej. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się”   - brak. 

2/  Pan Przewodniczący Komisji Budżetu i Spraw Społecznych poinformował, że Komisja Budżetu  

i Spraw Społecznych na posiedzeniu w dniu 17 czerwca  2021 r. pozytywnie  zaopiniowała pod obrady 

sesji projekt uchwały w sprawie zasad i trybu korzystania z gminnych obiektów i urządzeń użyteczności 

publicznej oraz  sposobu opłat za ich  wykorzystywanie. 

Zbiorcze wyniki głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu – 4 . Głosy „za”  - 

4 radnych: Chaberek Karolina, Florczyk Tomasz,  Zduńczyk Piotr, Weber Krzysztof. Głosy „przeciw” 

i „wstrzymujące się” - brak.  

3/ Pan Przewodniczącego Komisji Rolnictwa i Spraw Lokalnych poinformował, że Komisja Rolnictwa 

i Spraw Lokalnych na posiedzeniu w dniu 16 czerwca  2021 r. pozytywnie  zaopiniowała pod obrady 

sesji projekt uchwały w sprawie zasad i trybu korzystania z gminnych obiektów i urządzeń użyteczności 

publicznej oraz  sposobu opłat za ich  wykorzystywanie. Wyniki głosowania. Liczba radnych biorących 

udział w głosowaniu - 4. Głosy „za”  - 4 radnych: Dąbrowski Adam Robert, Kopczewski Jan,  

Mroczkowski Sławomir, Śmiarowski Karol. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się” - brak. 

Radni nie zabierali głosu w dyskusji nad projektem uchwały. 

Następnie Pan Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad  projektem  uchwały w sprawie zasad 

i trybu korzystania z gminnych obiektów i urządzeń użyteczności publicznej oraz  sposobu opłat za ich  

wykorzystywanie. 

Zbiorcze wyniki imiennego głosowania: Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 14. 

Głosowało „ZA” - 14 radnych: Weber Krzysztof, Mroczkowski Sławomir, Śmiarowski Karol, 

Dąbrowski Adam Robert, Domitrz Urszula, Dymek Andrzej, Florczyk Tomasz, Konopko Marek,  

Komorowska Agnieszka Alicja, Kopczewski Jan, Pokropowicz Jarosław,  Sobuta Marcin, Świderski 

Andrzej, Zduńczyk Piotr. Głosowało „PRZECIW”  - 0,  „WSTRZYMAŁO  się” - 0. Wykaz imiennego 

głosowania w załączeniu do oryginału protokołu z obrad.    

Pan Przewodniczący Rady  stwierdził, że Rada Gminy  jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 

190/XXXI/2021 w sprawie zasad i trybu korzystania z gminnych obiektów i urządzeń użyteczności 

publicznej oraz  sposobu opłat za ich  wykorzystywanie (uchwała w załączeniu do oryginału 

protokołu). 

 

Ad.7.4/ 

      Pan Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z porządkiem obrad  przystępujemy 

do rozpatrzenia projektu uchwały i podjęcia uchwały  w sprawie zmian w budżecie Gminy. 

Pani Skarbnik Gminy przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały. 
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Przewodniczący stałych Komisji Rady Gminy Piątnica przedstawili opinie Komisji do  projektu 

uchwały. 

1/ Pani Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej stwierdziła, że Komisja Rewizyjna  na   posiedzeniu w dniu 

8  czerwca 2021 r. pozytywnie  zaopiniowała pod obrady sesji projekt uchwały w sprawie zmian 

w budżecie Gminy. Wyniki głosowania: Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 5. Głosy „za”  

- 5 radnych: Komorowska Agnieszka Alicja,  Domitrz Urszula, Dymek Andrzej, Sobuta Marcin, 

Świderski Andrzej. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się”   - brak. 

2/  Pan Przewodniczący Komisji Budżetu i Spraw Społecznych poinformował, że Komisja Budżetu  

i Spraw Społecznych na posiedzeniu w dniu 17 czerwca  2021 r. pozytywnie  zaopiniowała pod obrady 

sesji projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy. Zbiorcze wyniki głosowania. Liczba radnych 

biorących udział w głosowaniu – 4 . Głosy „za”  - 4 radnych: Chaberek Karolina, Florczyk Tomasz,  

Zduńczyk Piotr,Weber Krzysztof. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się” - brak.  

3/ Pan Przewodniczącego Komisji Rolnictwa i Spraw Lokalnych poinformował, że Komisja Rolnictwa 

i Spraw Lokalnych na posiedzeniu w dniu 16 czerwca  2021 r. pozytywnie  zaopiniowała pod obrady 

sesji projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy. Wyniki głosowania. Liczba radnych 

biorących udział w głosowaniu - 4. Głosy „za”  - 4 radnych: Dąbrowski Adam Robert, Kopczewski Jan,  

Mroczkowski Sławomir, Śmiarowski Karol. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się” - brak. 

Radni w dyskusji nad projektem uchwały nie zabierali głosu. 

Następnie Pan Przewodniczący Rady poinformował, że do Rady Gminy Piątnica wpłynął wniosek 

Wójta Gminy Piątnica z dnia  25 czerwca 2021 r. o wprowadzenie zmian do projektu uchwały 

w sprawie zmian w budżecie Gminy. Wniosek został Państwu Radnym  przekazy w dniu dzisiejszym 

przed  sesję. Zwrócił się z zapytaniem do  radnych, czy odczytywać wniosek, wszyscy się zapoznali? 

Radni nie zabrali głosu. 

Radni nie zabrali głosu nad projektem uchwały  i wnioskiem Wójta.  

Następnie Pan Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad  przyjęciem   wniosku  Wójta Gminy 

Piątnica z dnia 25 czerwca 2021 r. o wprowadzenie zmian do projektu  uchwały w sprawie zmian 

w budżecie Gminy, w zakresie wskazanym we wniosku. 
Zbiorcze wyniki imiennego głosowania: Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 14. 

Głosowało „ZA” - 14 radnych: Weber Krzysztof, Mroczkowski Sławomir, Śmiarowski Karol, 

Dąbrowski Adam Robert, Domitrz Urszula, Dymek Andrzej, Florczyk Tomasz, Konopko Marek,  

Komorowska Agnieszka Alicja, Kopczewski Jan, Pokropowicz Jarosław,  Sobuta Marcin, Świderski 

Andrzej, Zduńczyk Piotr. Głosowało „PRZECIW”  - 0,  „WSTRZYMAŁO  się” - 0. Wykaz imiennego 

głosowania w załączeniu do oryginału protokołu z obrad.   Stwierdził, że Rada Gminy  jednogłośnie  

przyjęła wniosek i naniosła poprawki do projektu uchwały. 

Następnie Pan Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad  projektem  uchwały w sprawie zmian w 

budżecie Gminy. 

Zbiorcze wyniki imiennego głosowania: Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 14. 

Głosowało „ZA” - 14 radnych: Weber Krzysztof, Mroczkowski Sławomir, Śmiarowski Karol, 

Dąbrowski Adam Robert, Domitrz Urszula, Dymek Andrzej, Florczyk Tomasz, Konopko Marek,  

Komorowska Agnieszka Alicja, Kopczewski Jan, Pokropowicz Jarosław,  Sobuta Marcin, Świderski 

Andrzej, Zduńczyk Piotr. Głosowało „PRZECIW”  - 0,  „WSTRZYMAŁO  się” - 0. Wykaz imiennego 

głosowania w załączeniu do oryginału protokołu z obrad.    

Pan Przewodniczący Rady  stwierdził, że Rada Gminy  jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 

191/XXXI/2021 w sprawie zmian w budżecie Gminy (uchwała w załączeniu do oryginału protokołu). 
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Ad. 7.5/ 

Pan Przewodniczący  Rady poinformował, że obecnie przystępujemy do rozpatrzenia projektu uchwały 

i podjęcia uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Piątnica za rok 

szkolny 2021/2022. 

Pan Wójt Skarbnik Gminy przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały. 

Przewodniczący stałych Komisji Rady Gminy Piątnica przedstawili opinie Komisji do  projektu 

uchwały. 

1/ Pani Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej stwierdziła, że Komisja Rewizyjna  na   posiedzeniu w dniu 

8  czerwca 2021 r. pozytywnie  zaopiniowała pod obrady sesji projekt uchwały w sprawie określenia 

średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Piątnica za rok szkolny 2021/2022. Wyniki głosowania: 

Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 5. Głosy „za”  - 5 radnych: Komorowska Agnieszka 

Alicja,  Domitrz Urszula, Dymek Andrzej, Sobuta Marcin, Świderski Andrzej. Głosy „przeciw” 

i „wstrzymujące się”   - brak. 

2/ Pan Przewodniczącego Komisji Rolnictwa i Spraw Lokalnych poinformował, że Komisja Rolnictwa 

i Spraw Lokalnych na posiedzeniu w dniu 16 czerwca  2021 r. pozytywnie  zaopiniowała pod obrady 

sesji projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Piątnica za rok 

szkolny 2021/2022. Wyniki głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 4. Głosy „za”  

- 4 radnych: Dąbrowski Adam Robert, Kopczewski Jan,  Mroczkowski Sławomir, Śmiarowski 

Karol. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się” - brak. 

3/  Pan Przewodniczący Komisji Budżetu i Spraw Społecznych poinformował, że Komisja Budżetu  

i Spraw Społecznych na posiedzeniu w dniu 17 czerwca  2021 r. pozytywnie  zaopiniowała pod obrady 

sesji projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Piątnica za rok 

szkolny 2021/2022. Zbiorcze wyniki głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 

4. Głosy „za”  - 4 radnych: Chaberek Karolina, Florczyk Tomasz,  Zduńczyk Piotr,Weber 

Krzysztof. Głosy „przeciw” i „wstrzymujące się” - nie było.  

Radni nie zabierali głosu w dyskusji nad projektem uchwały. 

Następnie Pan Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad  projektem  uchwały w sprawie 

określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Piątnica za rok szkolny 2021/2022. Zbiorcze wyniki 

imiennego głosowania: Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 14. Głosowało „ZA” - 14 

radnych: Weber Krzysztof, Mroczkowski Sławomir, Śmiarowski Karol, Dąbrowski Adam Robert, 

Domitrz Urszula, Dymek Andrzej, Florczyk Tomasz, Konopko Marek,  Komorowska Agnieszka Alicja, 

Kopczewski Jan, Pokropowicz Jarosław,  Sobuta Marcin, Świderski Andrzej, Zduńczyk 

Piotr. Głosowało „PRZECIW”  - 0,  „WSTRZYMAŁO  się” - 0. Wykaz imiennego głosowania 

w załączeniu do oryginału protokołu z obrad.    

Pan Przewodniczący Rady  stwierdził, że Rada Gminy  jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 

192/XXXI/2021 w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Piątnica za rok 

szkolny 2021/2022 (uchwała w załączeniu do oryginału protokołu). 

 

Ad. 8.  

  Pan Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z porządkiem obrad przystępujemy 

do rozpatrzenia  petycji z dnia 13 kwietnia  2021 r. mieszkańca wsi Piątnica Poduchowna  „o zwolnienie 

z podatku gruntowego wszystkich mieszkańców Gminy Piątnica Poduchowna w wysokości 50% opłat 

za 2021 r. ulgę podatkową z uwagi na sytuację Pandemiczną covid 19”. Po czym przedstawił petycję 

(petycja w załączeniu do oryginału protokołu). Następnie poinformował, że pismem RG.152.2.2021 

z dnia 15 kwietnia 2021 r. przekazał do rozpatrzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy 

Piątnica przedmiotową petycję, celem przygotowania projektu uchwały Rady Gminy Piątnica w sprawie 

rozpatrzenia petycji. 

Dalej Członek  Komisji Skarg, Wniosków i Petycji - Pan Piotr Zduńczyk zaprezentował  projekt 

uchwały w sprawie  rozpatrzenia  petycji. 
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W dyskusji nad projektem uchwały Pan Przewodniczący Rady tak jak wybrzmiało to w tym 

dokumencie, proszę Panią Naczelnik Wydziału Rolnictwa, Podatków i Usług w UG, aby jeszcze raz 

powtórzyła, kto umarza podatki, bo wśród mieszkańców też panowała taka informacja, że Rada się nie 

zgadza. 

Pani Naczelnik Wydziału Rolnictwa, Podatków i Usług poinformowała, że podatek zgodnie z przepisami 

może wyłącznie umorzyć wójt jako organ podatkowy. 
Pan Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad  projektem  uchwały w sprawie rozpatrzenia 

petycji. Zbiorcze wyniki imiennego głosowania: Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 14. 

Głosowało „ZA” - 13 radnych: Weber Krzysztof,  Śmiarowski Karol, Dąbrowski Adam Robert, Domitrz 

Urszula, Dymek Andrzej, Florczyk Tomasz, Konopko Marek,  Komorowska Agnieszka Alicja, 

Kopczewski Jan, Pokropowicz Jarosław,  Sobuta Marcin, Świderski Andrzej, Zduńczyk 

Piotr. Głosowało „PRZECIW”  - 0,  „WSTRZYMAŁO  się” –1 radny: Mroczkowski Sławomir.  

Pan Przewodniczący Rady  stwierdził, że Rada Gminy  większością głosów – glosy „za” 13 radnych, 

„przeciw” – brak, wstrzymujący się 1 radny   podjęła uchwałę  Nr 193/XXXI/2021w sprawie 

rozpatrzenia    petycji(uchwała w załączeniu do oryginału protokołu). 

 

Ad. 9. 

        Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że  tym punkcie przystępujemy do rozpatrzenia petycji 

z dnia 20 maja 2021 r. Rodziców dzieci uczęszczających do Szkoły Podstawowej im. mjr Władysława 

Raginisa ul. Szkolna 29, 18-421 Piątnica w sprawie zatrudnienia bądź wydelegowania jednego 

z pracowników Zespołu Szkolno-Przedszkolnego w Piątnicy jako opiekuna dzieci i młodzieży 

świadczącego pracę na przejściu dla pieszych przy ulicy Szkolnej, Stawiskowskiej i Czarnockiej. 

Petycję Państwo radni otrzymali i jest ona umieszczona na stronach gminy (petycja w załączeniu do 

oryginału protokołu) i poinformował, że pismem  RG.152.3.2021 z dnia 31 maja 2021 r. przekazał  

do rozpatrzenia Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Gminy Piątnica przedmiotową petycję, 

celem przygotowania projektu uchwały Rady Gminy Piątnica w sprawie rozpatrzenia petycji. 

Dalej Członek  Komisji Skarg, Wniosków i Petycji - Pan Piotr Zduńczyk zaprezentował  projekt uchwały 

w sprawie  przekazania petycji organowi  właściwemu. 

W dyskusji nad projektem uchwały radni nie zabierali głosu. 

Pan Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad  projektem  uchwały w sprawie przekazania petycji 

organowi  właściwemu. Zbiorcze wyniki imiennego głosowania: Liczba radnych biorących udział 

w głosowaniu - 14. Głosowało „ZA” - 14 radnych: Weber Krzysztof,  Mroczkowski 

Sławomir,  Śmiarowski Karol, Dąbrowski Adam Robert, Domitrz Urszula, Dymek Andrzej, Florczyk 

Tomasz, Konopko Marek,  Komorowska Agnieszka Alicja, Kopczewski Jan, Pokropowicz Jarosław,  

Sobuta Marcin, Świderski Andrzej, Zduńczyk Piotr. Głosowało „PRZECIW”  - 0,  „WSTRZYMAŁO  

się” – 0. 

Pan Przewodniczący Rady  stwierdził, że Rada Gminy  jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 

194/XXXI/2021 w sprawie przekazania petycji organowi  właściwemu(uchwała w załączeniu do 

oryginału protokołu). 

Pan Radny Piotr Zduńczyk zwrócił się do p. Wójta, aby powiedział  mieszkańcom to, co powiedział na 

komisji. 

Pan Wójt poinformował, że w związku z tym, że otrzymał petycję j jako gmina podjęliśmy od razu 

działania. Przy dobrej współpracy z Powiatowym Urzędem Pracy jesteśmy na etapie wyłonienia osoby, 

która będzie przeprowadzała nasze dzieci i młodzież przez te skrzyżowania. Także myślę, że to będzie 

krótki okres, gdy taka osoba pojawi się na tym skrzyżowaniu. 
Ad. 10. 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z porządkiem obrad przystępujemy  

do rozparzenia  skargi mieszkańca Gminy Piątnica na działania Wójta Gminy Piątnica dotyczącej treści 

decyzji Wójta Gminy Piątnica GPT.6236.1.2021 z dnia 24 maja 2021 r. Poinformował, że chcąc 

przedstawić Państwu skargę jest problem bo jest odręcznie pisana. Skargę Państwo radni otrzymali. 
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Skarga nie jest widoczna na stronie Urzędu, jeśli chodzi o mieszkańców. Treść skargi dotyczy posesji na 

której p. wójt  dokonał porządków. Skarga w załączeniu do oryginału protokołu. Pismem 

RG.0004.8.2021 z dnia 31 maja 2021 r. przekazał do zbadania skargę Komisji Skarg, Wniosków i 

Petycji Rady Gminy Piątnica. W myśl § 92 ust. 7 Statutu Gminy Piątnica Komisja Skarg, Wniosków i 

Petycji przedkłada Radzie projekt uchwały rozstrzygającej skargę na sesji. 

Dalej Członek  Komisji Skarg, Wniosków i Petycji - Pan Piotr Zduńczyk zaprezentował  projekt uchwały 

w sprawie  przekazania według właściwości skargi mieszkańca Gminy Piątnica.  

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że obrady  sesji opuścił radny - Pan Sławomir Mroczkowski. 

W dyskusji nad projektem uchwały radni nie zabierali głosu. 

Pan Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad  projektem  uchwały w sprawie przekazania 

według właściwości skargi mieszkańca Gminy Piątnica. Zbiorcze wyniki imiennego głosowania: Liczba 

radnych biorących udział w głosowaniu - 13. Głosowało „ZA” - 13 radnych: Weber Krzysztof,  

Śmiarowski Karol, Dąbrowski Adam Robert, Domitrz Urszula, Dymek Andrzej, Florczyk Tomasz, 

Konopko Marek,  Komorowska Agnieszka Alicja, Kopczewski Jan, Pokropowicz Jarosław,  Sobuta 

Marcin, Świderski Andrzej, Zduńczyk Piotr. Głosowało „PRZECIW”  - 0,  „WSTRZYMAŁO  się” -0.  

Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada Gminy  jednogłośnie podjęła uchwałę Nr 

195/XXXI/2021w sprawie przekazania według właściwości skargi mieszkańca Gminy Piątnica 

(uchwała w załączeniu do oryginału protokołu). 

Pan Wójt poinformował, że mamy już decyzję utrzymującą w mocy nasze postanowienie. 

Ad. 11. 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że jedenasty punkt porządku obrad, to przyjęcie protokołu nr 

13/2021 z czynności kontrolnych Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Piątnica przeprowadzonych  w  dniu 

14 maja 2021 r.   

Pani Przewodnicząca  Komisji Rewizyjnej zapytała, czy przedstawiać ten protokół czy wszyscy się 

zapoznali. 

Z sali padły głosy radnych, że się zapoznali. 

W dyskusji radni nie zabierali głosu. 

Pan Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad   przyjęciem protokołu nr 13/2021 z czynności 

kontrolnych Komisji Rewizyjnej Rady Gminy   Piątnica przeprowadzonych  w  dniu 14 maja 2021 r. 
Zbiorcze wyniki imiennego głosowania: Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 13. 

Głosowało „ZA” - 12 radnych: Śmiarowski Karol, Dąbrowski Adam Robert, Domitrz Urszula, Dymek 

Andrzej, Florczyk Tomasz, Konopko Marek,  Komorowska Agnieszka Alicja, Kopczewski Jan, 

Pokropowicz Jarosław,  Sobuta Marcin, Świderski Andrzej, Zduńczyk Piotr. Głosowało „PRZECIW”  - 

0,  „WSTRZYMAŁO  się” –1 radny: Weber Krzysztof.  

Pan Przewodniczący Rady  stwierdził, że Rada Gminy  większością głosów - „za” 12 radnych, 

„przeciw” – brak, „wstrzymujący się „ 1 radny  przyjęła protokół  nr 13/2021 z czynności kontrolnych 

Komisji Rewizyjnej Rady Gminy   Piątnica (protokół z kontroli w załączeniu do oryginału do protokołu 

z sesji).  

 

Ad. 12. 

Pan Przewodniczący Rady poinformował, żeRada przystępuje do  przyjęcia  protokołu Nr 3/2021 

kontroli przeprowadzonej przez Komisję Rolnictwa i Spraw Lokalnych Rady Gminy Piątnica.   

Następnie Pan Przewodniczący  Komisji Rolnictwa i Spraw Lokalnych przedstawił pokrótce wyniki 

kontroli. 

W dyskusji Pan Przewodniczący Rady stwierdził - podejrzewam, że wszystkie drogi gminne potrzebują 

przeglądu. 

Pan Przewodniczący Komisji  powiedział, że Komisja nie jest w stanie  jednego dnia  skontrolować 

wszystkich dróg, więc robimy to na zasadzie takiej, że w jednym roku jeden fragment gminy, 

a w drugim roku następny. Także proszę zgłaszać w przyszłym roku swoje wnioski co do dróg 

i będziemy  tam próbowali kontrolować. 
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Pan Przewodniczący  Rady myślałem, że wójt pokaże też te drogi, które się jemu zgłasza. 

Pan Wójt  które są to drogi, jeżeli mógłby pan bliżej przybliżyć. 

Pan Przewodniczący  Rady rozmowa z mieszkańcem w Kisielnicy mieszkającym w lesie 

jeziorkowskim. Do dzisiaj nie otrzymał wywrotek żwiru, wydzwania cały czas i szuka ich. Ostatnio 

przekierowałem go do p.  Wójta. 

Pan Wójt  poprosił o przybliżenie, jaka jest to droga. 

Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że od Nowego Jeziorka do Kisielnicy. Zastępca wójta będzie się 

orientował. To jest spełnienie Pana obietnicy. 

Pan Wójt na pewno to zrobię. Chciałbym się odnieść się do p. wyrażenia, że wszystkie drogi wymagają 

poprawy. Wszystkie nie wymagają poprawy. Tam jest na pewno spora liczba dróg, które należy 

wyżwirować, wyrównać czy poszerzyć. Systematycznie to robimy w miarę posiadanych środków. 

 

Pan Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad   przyjęciem protokołu  Nr 3/2021 kontroli 

przeprowadzonej przez Komisję Rolnictwa i Spraw  Lokalnych Rady Gminy Piątnica. 

Zbiorcze wyniki imiennego głosowania: Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 13. 

Głosowało „ZA” - 13 radnych: Weber Krzysztof,  Śmiarowski Karol, Dąbrowski Adam Robert, Domitrz 

Urszula, Dymek Andrzej, Florczyk Tomasz, Konopko Marek,  Komorowska Agnieszka Alicja, 

Kopczewski Jan, Pokropowicz Jarosław,  Sobuta Marcin, Świderski Andrzej, Zduńczyk 

Piotr. Głosowało „PRZECIW”  - 0,  „WSTRZYMAŁO  się” - 0.  

Pan Przewodniczący Rady  stwierdził, że Rada Gminy  jednogłośnie przyjęła protokół  Nr 3/2021 

kontroli  Komisji Rolnictwa i Spraw  Lokalnych Rady Gminy Piątnica. 

Ad. 13.  

Pan Przewodniczący Rady powiadomił, że w tym punkcie obrad Rada rozpatrzy informację na temat 

działalności Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Piątnica za 2020 rok (informacja 

w załączeniu do oryginału protokołu). 

Pan Wójt poinformował, że Radni otrzymali przedmiotową informację i stwierdził, że jeżeli będą jakieś 

pytania, to bardzo proszę i postaram się na nie odpowiedzieć. 

Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że przedmiotową informację rozpatrzyła Komisji Budżetu i 

Spraw Społecznych. 

Pan Przewodniczący Komisji Budżetu  i Spraw Społecznych poinformował, że Komisja Budżetu  

i Spraw Społecznych na posiedzeniu w dniu 17 czerwca  2021 r. pozytywnie  zaopiniowała pod obrady 

sesji informację na temat działalności Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Piątnica za 2020 

rok.Zbiorcze wyniki głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 4. Głosy „za”  - 

4 radnych: Chaberek Karolina, Florczyk Tomasz,  Zduńczyk Piotr,Weber Krzysztof. Głosy „przeciw” i 

„wstrzymujące się” – nie było.  

Radni w dyskusji nad  informacją nie zabierali głosu.  

Pan Przewodniczący Rady zaproponował  przyjęcie informacji   do akceptującej wiadomości 

i stwierdził, że  jeżeli nie usłyszy sprzeciwu, to uzna iż Rada informację przyjęła. 

Radni uwag nie zgłosili, wobec tego Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada przyjęła 

do akceptującej wiadomości informację. 

 
Ad. 14.  

     Pan Przewodniczący Rady poinformował, że w tym punkcie obrad Rada rozpatrzy sprawozdanie 

z działalności Centrum Usług Samorządowych w Piątnicy za 2020 rok(sprawozdanie w załączeniu do 

oryginału protokołu). 

Pan Wójt  poinformował, że radni otrzymali dosyć obszerne sprawozdanie z działalonoci Centrum 

Usług Samorządowych  za 2020 rok. Jest to 35 stronicowy materiał, jeżeli trzeba to przedstawie,  jeżeli 

nie to bardzo bym prosił o ewentualne pytania, to odpowiem na nie. 
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Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że przedmiotową informację rozpatrzyła Komisji Budżetu i Spraw 

Społecznych. 

Pan Przewodniczący Komisji Budżetu  i Spraw Społecznych poinformował, że Komisja Budżetu  

i Spraw Społecznych na posiedzeniu w dniu 17 czerwca  2021 r. pozytywnie  zaopiniowała pod obrady 

sesji sprawozdanie z działalności Centrum Usług Samorządowych w Piątnicy za 2020 rok. Zbiorcze 

wyniki głosowania. Liczba radnych biorących udział w głosowaniu - 4. Głosy „za”  - 4 radnych: 

Chaberek Karolina, Florczyk Tomasz,  Zduńczyk Piotr, Weber Krzysztof. Głosy „przeciw” i 

„wstrzymujące się” – nie było.  

Radni w dyskusji nad  informacją nie zabierali głosu.  

Pan Przewodniczący Rady zaproponował  przyjęcie sprawozdania   do aprobującej wiadomości 

i stwierdził, że  jeżeli nie usłyszy sprzeciwu, to uzna iż Rada informację przyjęła. 

Radni uwag nie zgłosili, wobec tego Pan Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada przyjęła do 

aprobującej wiadomości sprawozdanie. 

 

Ad. 15.  

Pan Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie z porządkiem obrad zapozna z pismami, które 

wpłynęło do Rady Gminy Piątnica. W większości pisma, które wpływają do Rady, radni otrzymują. 

Jedne pismo jest z Ministerstwa Kultury, Dziedzictwa Narodowego i Sportu Departament Ochrony 

Zabytków. Zwrócił się do radnych z zapytaniem czy czytać, czy wystarczy to co macie? Po czym 

stwierdził: nie trzeba. 

Pisma w załączeniu do oryginału protokołu. 

 

Ad. 16. 

       W punkcie wolne wnioski i informacje  głos zabrali: 

Pan radny Piotr Zduńczyk stwierdził, że znany jest temat od lat. W tym roku problem sięga większego 

grona naszej społeczności lokalnej. W poprzednich latach z ciśnieniem wody był problem na wyżej 

położonych terenach  miejscowości Piątnica Poduchowna. W tym momencie już mieszkańcy ulicy 

Polnej mają też problem z ciśnieniem wody. Wiem, że sytuacji nie da się uleczyć z dnia na dzień. Daję 

tylko taką informację, że coraz więcej osób ma problem z ciśnieniem. 

Pan Zastępca Wójta  poinformował, że w ubiegłym tygodniu na prośbę wójta zostało zwołane spotkanie 

z przedstawicielami Miejskiego Przedsiębiorstwa Gospodarki Komunalnej po to, żeby porozmawiać na 

temat doraźnego zabezpieczenia mieszkańców w wodę. Wiemy o tym dobrze, tak jak to zauważył 

radny, że jest to na przestrzeni kilku lat. To nie jest też tak, że brakuje nam  na stacjach uzdatniania 

wody w studniach głębinowych, bo ta woda jest, tylko są przyczyny po stronie technicznej. Jeśli chodzi 

o m. Piątnica Poduchowna, to odbiorców nam przybywa, jak również na terenie całej gminy. Zakład 

Okręgowej Spółdzielni Mleczarskiej, który potrzebuje dosyć duże zasoby wody. Jesteśmy także 

umówieni na spotkanie i będziemy rozmawiali z Zarządem łącznie z p. Prezesem, żeby jakoś tą sytuację 

można było  uzdrowić. Przyczyną są na pewno urządzenia techniczne, które tą wodę doprowadzają 

bezpośrednio do rurociągów, jak również do mieszkańców. Nie ukrywam, że na terenie naszej gminy 

brakuje zbiorników retencyjnych przy każdym ujęciu wody, które w takich newralgicznych sytuacjach -  

duży pobór wody ratowałoby sytuację. Nasze spotkanie miało na celu to, żeby inżynierowie z MPWiK 

pomogli nam w tym żebyśmy mogli podjąć decyzję, co do dostawienia zbiorników do modernizacji 

naszych stacji uzdatniania wody, tudzież wybudowania przepompowni. Robimy wszystko żeby można 

było tą wodę do mieszkańców doprowadzać. Serdecznie przepraszamy za niedogodności, ale to nie są 

błędy wynikające po stronie naszej. Jest to dla nas w tej chwili priorytetowa sprawa, gdzie na każdym 

spotkaniu o tym mówimy. Jak Państwo wiecie dobrze, zleciliśmy  co wcześniej wybrzmiało 

dokumentację przebudowy stacji uzdatniania wody w m. Drozdowo, która zabezpiecza wodę 

najdalszego odcinka naszej gminy  w stronę kierunku Wizna do m. Kosaki, Żelechy, Truszki. My o tym 

wiemy, że tam są niewystarczające ilości wody doprowadzanej do mieszkańców. Także robimy 

wszystko, żeby można było te niedogodności likwidować. Następnym dokumentem, który też zlecamy 
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do opracowania,  jest zrobienie planu funkcjonalno -użytkowego  całej sieci wodociągowej na terenie 

całej gminy. Byliśmy gminą, która  praktycznie rzecz biorąc jako jedna z nielicznych zwodociągowana 

w stu procentach, ale na przestrzeni lat odcinki, które były budowane  w tamtym czasie zaspakajały 

potrzeby. Natomiast w tej chwili widzimy już problemy, jeśli chodzi o infrastrukturę dotyczącą 

rurociągu, który został w tamtych czasach wybudowany. Przekroje rur są niewystarczające do tego żeby 

pozyskać odpowiednie ciśnienie wody. Dlatego wierzcie Państwo, że robimy wszystko i wszystkie 

nasze spotkania polegają na tym żeby poprawić tą niedogodność, ale nie zrobimy tego w jak 

najszybszym czasie, staramy się to robić. 

Pan radny Marek Konopko chcę powiedzieć, że w mojej miejscowości też  problem wody moich 

mieszkańców dotyka. Nawet powiem, że mieszkańcy już się poddali nie dzwonią, bo wiedzą że jak nie 

ma opadów w ciągu dwóch tygodni, to od godziny 18-tej do 22 nie ma wody. Wiem, że wójtowie 

wszystko robią żeby coś się w tej kwestii działo. Po prostu trzeba działać, trzeba modernizować 

hydrofornie, budować zbiorniki retencyjne. Woda jest chyba sprawą ważną. Następnie stwierdził, 

że składał wniosek o uzupełnienie poboczy w m. Nowy Cydzyn i jak najbardziej dostałem odpowiedź, 

że to jest zasadne. Była jakaś kontrola i do tej pory nic się nie zadziało. Chodzi mi o to, że tam jest asfalt 

szerokości 3 m, teraz nasilił się ruch poprzez nową drogę do Dobrzyjałowa i trzeba byłoby coś zrobić, 

bo wiadomo, że na 3 m dwa pojazdy się nie miną a zwłaszcza jak jedzie ciężarówka. Zgłosił także 

potrzebę ustawienia na nowej drodze od strony Dobrzyjałowa znaku do 10 ton, bo firmy które wożą 

kruszywo, czy jakieś ciężkie materiały skracają sobie drogę i przy temperaturze 30 stopni ta droga może 

ulec poważnym uszczerbkom. 

Pan Wójt  jeżeli chodzi o drogę Cydzyn - Dobrzyjałowo, to ustawienie znaku 10 ton na drodze 

publicznej ogólnodostępnej musimy sobie zdawać z tego sprawę, że będzie on dotyczył wszystkich, 

łącznie z rolnikami. Także ostrożnie podchodziłbym do tego tematu. Wiemy kto u nas wozi kruszywo, 

wiemy gdzie oni jeżdżą. Najpierw spróbujemy dyplomatycznie porozmawiać z producentami tego 

kruszywa i osobami, które tam jeżdżą żeby samochody nie były przeładowane. Jeżeli chodzi o pobocze, 

to rozumiem że rozmawiamy o wydłużeniu drogi, która jest do Dobrzyjałowa.  Będziemy starali się 

żeby to w najbliższych latach umacniać te pobocza. Dlatego zachęcam Państwa na spotkaniach 

sołeckich  o przeznaczanie funduszu sołeckiego na takie cele. Dzieje się to już w bardzo dużo 

miejscowościach. Myślę, że będziemy systematycznie wąskie nasze drogi poszerzać, żeby asfalt się nie 

załamywał. 

Pan radny Jan Kopczewski chciałbym wrócić do tematu niedoboru wody. Chciałbym przypomnieć, 

że w dyskusjach dotyczących zakupów inwestycyjnych radni wspominali  o konieczności i potrzebie 

modernizacji sieci wodociągowej, a szczególnie niektórych ujęć. Moim zdaniem jest czas na działanie. 

Kwestia audytów i różnych rzeczy to może trzeba, może nie trzeba, ale koniecznie trzeba podjąć jakieś 

działanie, żebyśmy nie obudzili się w momencie, kiedy będzie jakaś tragedia. Nie chciałbym sytuacji, 

że minie okres upałów, zapotrzebowanie na wodę minie i będziemy w następnym roku znowu 

przerabiali to samo. Także panowie wójtowie działajcie.  

Pan Wójt  stąd też nasze działania w tym zakresie. Staramy się zrobić wszystko i przeznaczamy środki 

finansowe na realizację tego o czym p. radny powiedział. 

Pan radny Jarosław Pokroropowicz  p. wójcie chciałby zgłosić o wypełnienie dziury asfaltem, gmina 

dwa razy to robiła, została dziura, albo to zabezpieczyć. Do powiatu wykoszenie od Niewodowa 

w stronę Kosak do Wizny. Do Drozdowa są wykoszone, tylko tam dalej nie bo są to drugorzędne drogi 

o wykoszenie poboczy do Krzewa Nowego i aż do Wizny. Dochodzą mnie słuchy, że nie będzie 

dowoził autobus całe wakacje. Ludzie cały czas zadają to pytania. 

Pan Wójt  jeżeli chodzi o pierwsze pytanie to w tym samym dniu, kiedy była remontowana droga poszło 

pismo do Zarządu Dróg Powiatowych w Łomży o zabezpieczenie tego kawałka. My nie możemy 

wchodzić w zarządcę drogi. Robimy wszystko żeby to jak najszybciej zostało zrobione, zabezpieczone, 

bądź zostanie uzupełnione kruszywem, czy  położony zostanie asfalt. Jeżeli chodzi o wykoszenie 

poboczy na drogach powiatowych, wojewódzkich czy krajowych, to wiecie Państwo, że należy to do 

zarządcy drogi, my apelujemy do nich żeby wszystko zrobić. Tłumaczą się tym, że nie są w stanie 
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w jednym czasie zrobić wszystkiego, ale mają to na uwadze, mamy popodpisywane umowy 

z podwykonawcami, którzy to robią. Natomiast na drogach gminnych będzie to już robione 

najprawdopodobniej w tym tygodniu. 

Pan radny Piotr Zduńczyk podziękował za połatanie ulicy 33 Pułku Piechoty i zdajemy sobie wszyscy 

sprawę, że jest to doraźne. Następnie stwierdził, że koleżanka Karolina Chaberek zgłaszała  problem 

styku ul. Czarnockiej i Fortecznej. Wiem, że jest to granica drogi gminnej i powiatowej. Czy coś w tym 

temacie się ruszyło? 

Pan Wójt właśnie zagłosowaliście Państwo za porozumieniem, który mówi o dokumentacji projektowej 

droga Piątnica-Czarnocin. Także ta droga będzie realizowana. 

Radny Zduńczyk  czy można doraźnie te dziury załatać? Prosił p. wójta o skierowanie pisma do powiatu 

w  tej sprawie. 

Pan Zastępca Wójta  były to moje zabiegi, gdy pełniłem mandat radnego i było to doraźnie łatane. 

Później była  prośba i zostało to zrobione nie tylko doraźnie, ale mocniej. Chodziło o podłoże, a nie była  

wina w asfalcie. Zostało to wykonane, a wiemy jaki sprzęt jeździ Okręgowej Spółdzielni Mleczarskiej. 

Ten odcinek drogi się wyrabia, ale tak jak p. wójt w tej chwili nadmienił kompleksowo będzie to 

robione podczas modernizacji całego odcinka drogi, mając na uwadze wszelkiego rodzaju błędy, które 

w tej chwili są popełnione. To było budowane kilkanaście lat temu, gdzie takiego sprzętu nie było. 

Dzisiaj wymogi odnośnie wykonywania dróg publicznych oni mają nośność inną. Mniemam, że ten 

temat zostanie kompleksowo załatwiony przy budowie całej drogi. W tej chwili poprosimy powiat 

o doraźne uregulowanie tej kwestii. 

Pan radny Pokropowicz  nie otrzymałem odpowiedzi odnośnie kursowania autobusu. 

Pan Wójt dzisiaj otrzymaliśmy też kilka telefonów dotyczących tych kursów. Jesteśmy umówieni na 

spotkanie w dniu dzisiejszym z przedstawicielem PKS Nowa i na pewno to wyjaśnimy. Na pewno tak 

nie może być, że nie będzie żadnego autobusu. 

Pan radny Andrzej Świderski  panie wójcie, kiedy w końcu zostaną naprawione uszkodzenia 

w nawierzchni asfaltowej po kanalizacji? To już przeciąga się bardzo długo. Na jesieni było zgłaszane, 

w styczniu, lutym i do dzisiejszego dnia sprawy nie zostały doprowadzone do końca. Ja już nie mam 

cierpliwości odpowiadać mieszkańcom. 

Pan Wójt ta inwestycja ma swoją gwarancję. W umowie podpisanej z wykonawcą tych odcinków dróg 

i jest to wpisane, że ma być to umocnione kruszywem - pobocza po kanalizacji. Mamy zapewnienie, 

że w przeciągu najbliższego kwartału. Jeżeli wykonawca pogwarancyjnie tego nie zrobi, to my na jego 

koszt to wykonamy i wyślemy fakturę. 

Pan Przewodniczący Rady  chciałbym pogratulować naszemu  koledze z Drozdowa, bo jego straż 

obchodziła teraz 120 lecie obchodów i same gratulacje. Najstarsza straż w gminie Piątnica i w imieniu 

radnych składam gratulacje na ręce radnego i aby przekazał gratulacje strażakom. 

Pan Radny Świderki podziękował za gratulacje. 

 

Z uwagi na wyczerpanie  porządku dziennego obrad Przewodniczący Rady  podziękował wszystkim 

za udział w sesji i zamknął  obrady XXXI sesji Rady Gminy Piątnica. 

 

Protokołowała                                                                                            Przewodniczący Rady 

 

Bożena Duda                                                                                                   Krzysztof Weber 


